

YEAR END HOLIDAY CAMP

年终国际假期营

Directed by **FENG TIANWEI**

冯天薇 领衔执教



Guest Consultant 特邀顾问
Ms. HARIMOTO RISA

Olympic-level system 奥运级体系



Guest Consultant 特邀顾问
Mr. HE KEYI (冯天薇私人导师)

Feng Tianwei's Private Mentor



DATE

21 Nov - 31 Dec



TIMETABLE

AM Class (9:00am-11:30am)

PM Class (3:30pm-6:00pm)



ADDRESS

20a Fernvale Rd, Singapore 799951

CLASS RATE (2.5H): \$250

No. of classes	Early Bird Price (before 30 Sep)	Standard Price	Value
22 (including 2 Free Classes):	\$4,500	\$5,000	\$5,500
45 (including 5 Free Classes):	\$9,000	\$10,000	\$11,250
70 (including 10 Free Classes):	\$13,500	\$15,000	\$17,500

Enroll Now!



WhatsApp:
8099 0326

Homepage:
ftta.sg

*Terms & Conditions apply.

* Exclusive for the 70-Class Package: Unused classes can be rolled over to future FTTA training camps.

* [70节课套餐专属] 未结课时可顺延至 FTTA 未来训练营使用



Feng Tianwei International
Table Tennis Academy

Meet Our Exclusive "Olympic-Level" Global Guest Consultant Panel

专属“奥运级”国际特邀顾问团

Ms. Harimoto Risa

The Legend Creator

传奇缔造者：Tang Yuanyuan

Key Architect of Ai Fukuhara's 4-Olympic Journey
陪伴福原爱征战四届奥运的幕后功臣

Career Highlights:

- 2002-2016: Personal & Head Coach to Japanese Olympic Medalist Ai Fukuhara.
- Current: Head Coach of the Japan National Junior Table Tennis Team.

Coaching Achievements:

- Guided Ai Fukuhara to a career-high World No. 4 ranking.
- Olympic Women's Team Silver Medalist; World Table Tennis Championships Women's Team Runner-up.
- Women's World Cup Bronze Medalist; Women's Asian Cup Silver Medalist.

Core Advantage:

- Pioneering the most advanced Asian training philosophies for elite female and youth athletes.

履历:

- 2002-2016年 日本名将福原爱专属及主管教练 / 现任日本青少年乒乓球队主教练

执教战绩:

- 助力福原爱登顶世界排名第四
- 奥运会女团银牌、世界乒乓球锦标赛女团亚军
- 世界杯女单季军、亚洲杯女单亚军

核心优势:

- 带来最先进的亚洲顶尖女子及青少年训练理念。





Feng Tianwei International
Table Tennis Academy

Meet Our Exclusive "Olympic-Level" Global Guest Consultant Panel

专属“奥运级”国际特邀顾问团



Mr. He Keyi

Feng Tianwei's Private Mentor

冯天薇私人导师：何可一

Career Highlights:

- 2019-2022: Personal Coach to Singaporean Legend Feng Tianwei
- Former Consultant Coach for the Danish National Team, and Key Player in the European Champions League

Coaching Achievements:

- 2022 Commonwealth Games: Triple Gold Medalist (Women's Team, Singles, and Doubles)
- Tokyo 2020 Olympics: Quarter-finalist, Women's Team
- 2019: Bronze Medalist, Women's Team (Asian Championships) & Women's Singles (ITTF Women's World Cup)

Core Advantage:

- Professional: Deep insights into the Singapore table tennis landscape, delivering elite tactical systems that integrate European and Asian playstyles.
- Impactful: Synthesizing the best of European and Asian tactics, backed by an intimate understanding of the local sporting environment.

履历:

- 2019-2022 新加坡名将冯天薇专属教练 / 前丹麦国家队兼职教练、欧洲冠军杯主力

执教战绩:

- 2022年 英联邦运动会 女团、女单、女双 三枚金牌
- 东京奥运会女团八强
- 2019年 亚洲锦标赛女团季军、女子世界杯单打季军

核心优势:

- 深度了解新加坡本地乒乓生态，带来欧洲与亚洲结合的顶尖战术打法。



Feng Tianwei International
Table Tennis Academy

FENG TIANWEI Elite Coaching Team

冯天薇精选教练团

Zhang Wei

Lead Youth Coach

青训导师：张巍

35 years of deep expertise in table tennis, unlocking the U8-U18 champion pathway

深耕乒乓35年，打通 U8-U18 冠军通道

Career Highlights:

- Founder of Xincal International Table Tennis Academy

Coaching Achievements:

- Men's Singles Champion, British Universities Championships (BUCS)

Core Advantage:

- Expert youth pathway building with clear progression and tournament strategy for every child.

履历:

- 新彩国际乒乓球训练中心创始人

执教战绩:

- 英国大学生锦标赛男子单打冠军

核心优势:

- 极度擅长青少年梯队建设，为你的孩子制定清晰的年龄段进阶与赛事规划。





Feng Tianwei International
Table Tennis Academy

The FTTA Edge: Solving Real DSA Pain Points DSA 冲刺，解决真实痛点

In the highly competitive DSA arena, ordinary practice is no longer enough. Your child needs world-class vision, top-tier technical analysis, and the psychological resilience of a champion.

在竞争激烈的 DSA 赛道上，普通的练习已经不够。
你需要的是世界级的眼界、顶级的技术剖析，以及冠军的心理素质



World Champion Training System 世界冠军训练体系

We reject purely theoretical teaching, instead replicating the daily training standards of Olympic champions
拒绝纸上谈兵，复刻奥运冠军的日常训练标准



International Exchange 国际交流直通车

Outstanding students will earn valuable international exchange opportunities to broaden their horizons
优秀学员将获得宝贵的国际交流机会，拓宽乒乓视野



Daily Closed-Loop Feedback 每日闭环训练反馈

Small class sizes ensure daily, personalized feedback from coaches, delivering visible progress to parents
小班制教学，教练每日专属反馈，家长看得见的进步



Game Intelligence & Mental Toughness 技战术+心理双修

We train a "big heart" for crucial points and high-pressure comeback scenarios
不仅练球技，更培养大心脏！关键球怎么打？落后怎么追？全面强化抗压能力



Professional Conditioning 专业体能与恢复

Dedicated fitness coaches focus on specific physical reserves and scientific recovery to prevent injuries
配备专职“体能教练”，专项体能储备与科学恢复，预防运动损伤



Tech-Empowered 1-on-1 Video Analysis 科技赋能技术分析

Dedicated video analysts provide frame-by-frame match reviews for precise technique correction
特设“视频分析师”，逐帧复盘比赛录像，精准纠正动作



FTTA General Terms & Conditions

1. Enrollment & Cancellation Policy

These terms apply to all initial enrollments for FTTA training camps, masterclasses, and regular course packages.

- **Early Bird & Promo Rates:** Enrollments utilizing Early Bird discounts, festive promotions, or any other discounted rates are **strictly non-refundable and non-exchangeable for credits under any circumstances** once payment is made.
- **Standard Rate - 7+ Days Prior to Start:** Cancellations are permitted; a 50% cancellation fee will be deducted, and the remaining balance will be refunded.
- **Standard Rate - Within 7 Days & After Commencement:** Strictly non-refundable and no cancellations will be accepted under any circumstances.
- Payment constitutes full acceptance of these terms.

2. Group Class Absence & Make-up Policy

To ensure the highest quality of instruction, FTTA strictly manages group class attendance. **Our core teaching philosophy is that table tennis is a competitive sport heavily reliant on "continuous and systematic training."** FTTA is committed to being responsible for every student, with our primary goal being the tangible improvement of their skills. Frequent absences or arbitrary interruptions to the training rhythm not only disrupt the overall lesson planning for the class but also severely hinder the student's individual progress. Accordingly, we have established the following attendance policies:

- **Unexcused Absence Exemption (1 per month):** Understanding that unforeseen circumstances arise, each student is granted **one (1) unexcused absence exemption per month** (minimum 4 hours advance notice required). This session will be retained for a make-up class. **Penalty:** Any unexcused absence beyond this monthly allowance (or any "no-show" without prior notice) will be deemed a forfeiture of the lesson. **The session will be deducted from the package as usual**, with no make-up class or refund provided.
- **Medical Certificate (MC) & Force Majeure (Max 1 per week):**
 - **Medical Exemption:** Students unable to attend due to illness/injury must present a valid local Medical Certificate (MC).
 - **Force Majeure:** Strictly limited to sudden, uncontrollable events, including: bereavement of immediate family, mandatory official school events (Official School Letter required), or severe public transport breakdowns/extreme weather conditions (e.g., MOE school closure warnings).
 - **Execution Logic:** Absences meeting the above criteria are **limited to one (1) exemption claim per week**. Upon verification, the session will be retained or converted to FTTA credits for future use within the validity period. For frequent leaves exceeding this limit, the Academy reserves the right to request detailed specialist letters; otherwise, the session will be deducted as usual.

3. Termination & Non-Refundable Policy

Once a course package has commenced, it has already been subject to bundled discount pricing. Therefore, FTTA enforces a "Strict Limitation on Termination" policy.

- **Invalid Reasons for Termination:** FTTA strictly rejects termination and refund requests based on subjective or personal time-management reasons, such as "loss of interest," "busy school/work schedule," "relocation within Singapore," or "unmet subjective expectations."
- **Exceptional Termination:** Students may apply for contract termination only under the following two extreme circumstances:
 1. Permanent relocation out of Singapore (one-way flight ticket and pass cancellation proof required).
 2. Severe illness or permanent physical injury preventing future sports participation (Diagnosis letter from a specialist in a Singapore public hospital required). Upon approval, attended lessons will be **recalculated and deducted at the standard Walk-in Rate**. A 20% administrative penalty will be levied on the remaining balance before any final refund is issued.

4. Long Leave & Account Freeze Policy

For students unable to attend classes due to school holidays, extended overseas trips, or business travel, FTTA offers an "Account Freeze" service to extend the package validity. **All freeze requests must be submitted at least 14 days in advance; retroactive applications will not be accepted.**

- **Short Leave (1-2 Weeks):** Within each standard package cycle, students are permitted **one (1) application** for a short freeze of 1-2 weeks. During this period, the class slot will be released, and the package validity will be automatically extended by the corresponding number of days.
- **Extended Leave (1-2 Months):** For extended periods such as the Nov/Dec or Summer School Holidays, students may apply for a 1-2 month extended freeze upon presentation of flight itineraries or equivalent proof. **Conditions:** Limited to **one (1) application** per calendar year. During an extended freeze, FTTA **does not reserve** the original class slot or timing. Upon return, students will be reallocated based on current class availability (subject to availability).



FTTA 综合报名与课程管理条款

1. 报名与退改规则

本条款适用于 FTTA 的所有训练营、特训班及常规课程包的首次报名。

- 早鸟及促销优惠：凡享受早鸟折扣、节日促销或其他优惠价格的报名，一经付款，**概不接受任何理由的取消、退款或折算积分。**
- 正价报名 - 开课前7天及以上：允许取消，扣除 50% 违约金后退还余款。
- 正价报名 - 开课前7天内及开课后：概不接受任何理由的取消或退款。
- 完成付款即代表您已阅读并完全同意上述条款。

2. 团体课缺课与请假机制

为保障整体教学质量，FTTA 对团体课出勤实行严格管理。我们的核心教学理念是：**乒乓球是一项高度依赖“连续性系统训练”的竞技运动。FTTA 致力于对每一位学员负责，并以切实提升学员的乒乓球水平为首要目标。频繁的缺课或随意打断训练节奏，不仅会影响班级的整体教学规划，更会极大阻碍学员个人技术的进步。**基于此，我们制定了以下考勤规范：

- **无理由缺课豁免（每月1次）：**考虑到学员突发状况，每位学员每月仅享有 1 次无理由缺课豁免权（需至少提前 4 小时通知）。该次缺课可保留课时并安排补课。
惩罚机制：超出此每月 1 次豁免额度后的任何无理由缺席（或未提前通知的“旷课 No-show”），均将被视为自动放弃该节课程，系统将正常扣除该课时，且不予补课或退费。
- **病假与不可抗力（每周至多1次）：**
 - 医疗豁免：学员因伤病无法上课，需出示新加坡有效医疗证明（MC）。
 - 不可抗力：仅限突发且无法人为控制的事件，包含：直系亲属丧假 (Bereavement)、学校强制性官方活动（需提供学校信函）、或严重的公共交通系统瘫痪/极端恶劣天气（如教育部发布的停课预警）。
 - 执行逻辑：符合上述情况的缺课，**每周仅限申请 1 次豁免。**经审核后，该课时将原路保留或折算为积分，有效期内可用于抵扣后续课程。超出此频率的频繁请假，学院有权要求出具更详细的专科医生证明，否则按正常扣课处理。

3. 解约与退费限制

课程套餐（Package）一经开课，其定价已享受打包优惠折扣，故 FTTA 实行“严格限制解约”原则。

- 不予解约的理由：FTTA 坚决拒绝因“个人兴趣丧失”、“学业/工作繁忙”、“搬家（新加坡境内）”、“未达到主观期望”等主观或个人时间管理原因提出的解约与退款诉求。
- 特殊解约通道：仅在以下两种极端情况下，学员可申请终止合约：
 1. 永久性外派/移居离开新加坡（需提供单程机票及工作/准证注销证明）。
 2. 罹患严重疾病或遭受永久性身体损伤，导致未来无法从事体育运动（需提供新加坡公立医院专科医生的确诊信函）。
审批通过后，已上的课程将按**单次课原价 (Walk-in rate)**重新计费扣除，并额外收取剩余金额的 20% 作为行政违约金后，方可退还剩余尾款。

4. 长假与课程冻结规范

针对学员因学校假期、长期回国或差旅导致的无法上课，FTTA 提供“账号冻结 (Account Freeze)”服务，以延长课程包有效期。**所有冻结申请必须至少提前 14 天提交，不接受事后追溯。**

- 短期休假（1至2周）：每个常规课程包周期内，允许申请 1 次为期 1-2 周的短期冻结。冻结期间学位将被释放，课程包有效期将自动顺延相应天数。
- 长期休假（1至2个月）：如遇年底长假 (Nov/Dec School Holidays) 或暑期长假，学员需出示机票凭证等证明，可申请为期 1-2 个月的长期冻结。
- 限制条款：每自然年 (Calendar Year) 仅限申请 **1 次** 长期冻结。长期冻结期间，FTTA **不保留** 原有班级名额与时段。学员假期结束后，需根据当时的班级空缺情况重新排位。